
 
 
 
 
 
 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Az Egészségügyi, Szociális Bizottság 
2009.  február 19-én tartott  

 üléséről 
 
 
 
 

4/2009. (II. 19.)   Püspökladány Város Önkormányzatának költségvetéséről 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 



 
 J e g y z ő k ö n y v 

 
Készült az Egészségügyi, Szociális Bizottság 2009. február 19-én 

tartott  ülésén. 
 
 

 
Jelen vannak: Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök, Márkus Gábor, Kovács 

Krisztina, Pella Pál, Sárvári János, Gazdag Jenőné dr, Dr. Szöőr 
István bizottsági tagok 

 
 Nagy Sándorné pénzügyi csoportvezető 
 Kovács Gyuláné  adóügyi csoportvezető 
 
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:  Szeretettel köszöntöm a bizottság tagjait.   
Megállapítom, hogy a bizottság ülése határozatképes, mert mind a 7 bizottsági tag 
jelen van.  
Megállapítom, hogy a bizottság 7 igen szavazattal a napirendek tárgyalását a 
benyújtott írásbeli kiegészítéssel együtt elfogadja.  
 
 
 
 
N A P I R E N D : 
 
 
 
1. Előterjesztés az önkormányzat 2009. évi Költségvetésének jóváhagyására  

2. Előterjesztés ápolási díj kérelmek felülvizsgálatára, megszüntetésére 

3. Előterjesztés lakásfenntartási támogatás iránti kérelmek elbírálására,                        
megszüntetésére 

 
4. K ü l ö n f é l é k  
 
 
 
1.  N A P I R E N D 
 
 
Nagy Sándorné pénzügyi csoportvezető:  215 millió Ft az önkormányzat hiánya, ami 
visszaosztásra került részben az intézményekhez, ennek eredményeképpen ez az 
összeg 94 millió forinttal 121 millió Ft-ra csökkent.  
Ebben az évben minimális ÖNHIKI-re  számíthatunk, amit azért jelentős mégis, mert 
ehhez kapcsolódik villamos energia konpenzáció.  
Elképzelhető, hogy 2009-ben működési hitel felvételére is sor kerül, bár ezt 
igyekezne az önkormányzat elkerülni.  



A beruházások likviditását biztosítani kell, 6-7 beruházás zajlik az idén. 
2009-ben 300 milliós hitel felvételére kerül sor az útalapok kivitelezéséhez, 
útlefedésekhez.  
A helyi adóbevétel a tavalyelőttihez képest 2008-ban csökkent.  
Kérdéses, hogy az ingatlaneladások hogyan teljesülnek. Összegezve jelentős a 
hiány.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: ebben a költségvetésben minden olyan 
lehetőség adva van, amit a felelős vezetők kivitelezhetőnek látnak, a lehető 
legkorrektebb az anyag.  
Minden területet érint a visszaosztás, a támogatások csökkenése a rászorulóknak is 
nagyobb kihívást jelent.  
Jól megszerkesztett költségvetés, elfogadásra javaslom.  
 
Dr. Szöőr István bizottsági tag:  A Holding támogatása 30 %-al csökkent, a hiteleket 
hogy vette fel az önkormányzat, ügyeleti finanszírozás kérdése hogyan oldódik meg? 
 
Nagy Sándorné pénzügyi csoportvezető:   A Holding létrehozásánál az volt a cél, 
hogy hosszú távon önfinanszírozóvá váljon a Gyógyfürdő, a Sportcsarnok, most     
30 %-os támogatáscsökkenés lehetséges.  
Hitelt 6,5 %-os kamatra tudott felvenni az önkormányzatot.  
Az ügyelet esetében az asszisztensi díjak kifizetése történik az un. holt időre.  
Az Egészségügyi Szolgáltatató Kft.  OEP támogatásból gazdálkodik.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:   háziorvosi és fogorvosi körzetek 
működnek régi polgárjogi szerződéssel rezsiköltség átvállalással.  
 
Dr. Szöőr István bizottsági tag:   meg kellene nézni, hogy milyen költségeket lehetne 
csökkenteni, munkahelyteremtő fejlesztést nem tartalmaz, hogy tudunk kedvezően 
előrefelé menni.  
 
Nagy Sándorné pénzügyi csoportvezető:   Pályázni csak kiírt pályázatra lehet, 
visszalépni csak az önként vállalt feladatokból lehetne.  
 
Sárvári János bizottsági tag:  újra kellene tárgyalni a koncepciót, a működési 
költségeket kell csökkenteni, hogy minimális hitelt kelljen felvenni.  
A civil szervezetek támogatása szinten marad, nem értek egyet vele, a nyugdíjasok 
gyógyfürdőkezelés támogatását nem növeljük, középiskolásoknak helyesen nem 
lesz buszbérlet támogatás, az alsó tagozatban is csak szociális alapon legyen.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:   ezeknek a felvetéseknek nem itt van a 
helye, a bizottságnak nem tisztje az újratárgyalás.  
Nem lenne helyénvaló csökkenteni a nyugdíjasok támogatását.  
A költségvetés előterjesztése hónapok óta érik, bizottsági  tárgyalások, koncepció 
előzte meg. Jelenleg ez a lehetséges variáció a legkorrektebb.  
 
Dr. Szöőr István bizottsági tag:   a szakmai anyag kiváló, de hitelfelvétel nem kellene, 
ezért lenne szükséges egyéb lehetőséget megvizsgálni.  
 
 



Pella Pál bizottsági tag:    a családoktól nem kellene elvenni semmilyen támogatást 
(pl.: sport), ezek az élhetőbbé tételt tartalmazzák.  
 
Sárvári János bizottsági tag:   Mindenen lehet szorítani. Az ingatlan eladásoknak 
reklámot kell csinálni. Az önrészek biztosításához jól kell csinálni a dolgunkat.  
 
Nagy Sándorné pénzügyi csoportvezető:   ingatlant eladni csak fejlesztési céllal 
érdemes.  
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök:   a költségvetési tételek a minimumra 
vannak beállítva, jelenleg az ingatlanpiacon nincsenek reális árak.  
 
Kovács Kriszta bizottsági tag:   a sporttal kapcsolatos legújabb, lakosonkénti 500 Ft-
os normatíva hova kerül, milyen célra lesz felhasználva? 
 
Nagy Sándorné pénzügyi csoportvezető:  ennek utána kell néznem, és majd 
tájékoztatom a Képviselő Asszonyt.  
 
 
Dr. Felszeghy Szabolcs bizottsági elnök: megállapítom, hogy a napirendhez egyéb 
kérdés, észrevétel nem hangzott el, a bizottság 7 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozza:  
                                                         
 
 
4/2009. (II. 19.)  Egészségügyi, Szociális Bizottsági határozat: 
 
 
 
Püspökladány Város Egészségügyi, Szociális Bizottsága az önkormányzat  2009. évi 
Költségvetésének jóváhagyására tett előterjesztésben foglaltakkal egyetért, 
elfogadásra javasolja a Képviselőtestület felé.  
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 

   Kovács Lajos                                                              Dr. Felszeghy Szabolcs 
jegyzőkönyv-vezető                                                             bizottsági elnök 


